



Protokoll sektionsmöte VTM 2018-03-27

Närvaro: Tim Djärf, kem14tdj	Talman
Anna Qvil, an2286qv-s	Ordförande. Gick ut §13 t.o.m. §16 och §22 t.o.m. §23
Viktor Claesson, dat15vcl	Propagandamästare
Fred Nordell, dat15fno	Skattmästare
Hannes Åström, dat15has	Studierådsordförande
Axel Syrén, dat15asy	Cafémästare
Henrik Olsson, dat14hol	Källarmästare
Sebastian Hegardt, dat15she	Programmästare
Daniel Jannemyr Åhlin, dat15dah	Sexmästare. Gick ut §13 t.o.m. §16
Jesper Gramh, dat15jgr	Överphös
Gillis Oldfeldt, gi2802ol-s	Vice Ordförande
David Larsson, lak03dbo	Revisor
Lars Gustafson, ada10lgu	Revisor
Emmy Edfors, em4146ed-s	t.o.m. §20
Lukas Lönnborn, lu0563lo-s	
Axel Holmqvist, tfr14ah2	t.o.m. §20
Jesper Berg, elt14jbe	
Johannes Tornblom, dic15jtb	
Jonatan Almfjord, muv14ja2	
Rasmus Göransson, dat14rgo	t.o.m. §31
Martin Bergman, dat14mb1	
Oscar Sigurdsson, dat14osi	
Inger Gundersen, in3530gu-s	
Sandra Nyström, sa1741ny-s	
Nils Stridbeck, ni8280st-s	
Jonathan Frisk, jo1875fr-s	t.o.m. §31
Otto Sörnäs, dic15oso	
Oskar Ström, elt13ost	
Nils Ceberg, ni7228cd-s	t.o.m. §20
Noah Mayerhofer, no7774ma-s	t.o.m. §20
Kasper Boye Frisk, ka6337fr-s	
Julia Nolinder, ju1251no-s	
Adina Borg, ad4600bo-s	
Tove Sölve, to5185so-s	t.o.m. §20
Keiwan Mosaddegh, ke2476mo-s	t.o.m. §24
Hannes Lantz, ha7117la-s	
Albin Sverreson, al5826sv-s	t.o.m. §11
Oliver Daggesson, ol4084da-s	
Hanna Höjbert, ha0223ho-s	
Jacob Säll Nilsson, ja0877ni-s	
Gabriel Sjöberg, dic14gsj	
Fabian Sundholm, mat14fsu	
Erik Nord, tpi13eno	
André Hedersand, an7821he-s	fr.o.m. §10 t.o.m. 31



- §1 Talman förklarar mötet öppet Talman förklarade mötet öppnat 17:26.
- §2 Tid och sätt Kallelsen till mötet var 5 läsdagar sen, eftersom det gjordes ett misstolkning att dagarna under tentaveckan är läsdagar. Mötet diskuterade huruvida tid och sätt bör godkännas.
Mötet **beslöt**:
att godkänna tid och sätt.
- §3 Adjungeringar Inga att adjungera.
- §4 Val av två justeringspersoner tillika rösträknare Mötet **beslöt** att välja följande justerare:
 - Lars Gustafson
 - Daniel Jannemyr Åhlin
- §5 Föredragningslista Mötet **beslöt**:
att godkänna listan utan tillägg.
- §6 Föregående mötesprotokoll Tim Djärf presenterade de fem föregående protokollen.
Mötet **beslöt**:
att godkänna alla föregående protokoll.
- §7 Meddelanden **Anna Qvil** - Styrelsen har börjat med tre utredningar om hur sektionen fungerar. De är *Sektionsmöten*, *Val* och *Seniors*. Om man vill tillägga till utredningen bör man vända sig till den ansvariga för arbetsgruppen.
Martin Bergman - Martin fick en idé att bygga en uteterrass utanför iDét. Per-Henrik i vaktmästeriet tyckte det lät som en bra idé och tycker vi borde göra en större utredning. Har man idéer eller tankar kan man höra av sig till Martin.
- §8 Verksamhetsrapport från Styrelsen Anna Qvil presenterade verksamhetsrapporten enligt bilaga 32 från kallelsen.
- §9 Sektionens ekonomiska status Just nu ligger vi över likviditetsgränsen p.g.a. inkomsten från Teknikfokus, men med kostnaden för ugnen kommer vi hamna under reglementets likviditetsgränsen.
- §10.1 Verksamhetsberättelse och bokslut för 2017 års styrelse Fanns inget, ty 2016 är ej klart.
- §10.2 Revisionsberättelse Lars Gustafson, Revisor 2017, **yrkar**:



att vi bordlägger punkterna då inga beslut kan tas.

Råder det frågor uppmanas det starkt att fråga honom eller David Larsson.

Mötet **beslöt**:

att bordlägga punkten

§10.3 Ansvarsfrihet

Punkten bordlades enligt §10.2.

§10 Motion: Ändring av budget för Utedischo

Hanna Höjbert presenterade motionen, Fred Nordell presenterade styrelsens svar.

Ingen diskussion.

Mötet **beslöt**:

att godkänna motionen i sin helhet.

§11 Motion: Justering av Teknikfokus budget

André Hedesand presenterade motionen, Fred Nordell presenterade styrelsens svar.

Mötet diskuterade om det inte är lämpligt att det justeras i efterhand och att det istället bör vara avsteg i budgeten. Därmed påminna styrelsen när nästa års budget läggs.

Mötet **beslöt**:

att godkänna motionen i sin helhet.

§12 Proposition: Ändringar av köksmästeriet

Daniel Jannemyr Åhlin presenterade propositionen.

Ingen diskussion.

Mötet **beslöt**:

att godkänna propositionen i sin helhet.

§13 Proposition: Tackbudget och tackverksamhet

Anna Qvil och Fred Nordell presenterade propositionen. De presenterade även bilaga 6.

Det undrades varför teknikfokus ansvarsposter är få jämfört med antal i arbetsgruppen?

Svar: Eftersom vi inte ger tack till de i arbetsgruppen från E-sektionen.

Hur har ni tänkt angående poster som ej tillhör ett utskott, till exempel Talman, Inspektör o.s.v?

Svar: Policyn är skriven utifrån förra årets tackbudget. Alltså på samma sätt som förra tackbudget.

Vad definieras som ett mästeri, hur har ni lagt upp det?

Svar: Som nämnt tidigare har policyn utformats efter förra årets tackbudget. Alltså på liknande sätt som den.



Daniel Jannemyr Åhlin **yrkar**:

att under 3.3 *Funktionärsposter med rätt till subventionering av tröja* lägga till posten Vice Köksmästare under Sexmästeriet.

Lars Gustafson **yrkar**:

att övriga förtroendevalda bör läggas till som en tackgrupp. Och att denna gruppen borde innefatta, men ej begränsas till följande:

- Talman
- Revisor
- Inspektor
- Jublieumsansvarig
- Jubileumsgeneral

Axel Syrén **yrkar**:

att stryka *Jublieumsansvarig* och *Jubileumsgeneral* från listan i Lars Gustafsons yrkande.

David Larsson **yrkar**:

att i tackpolicyn definiera begreppet *tackgrupp* som *en gruppering av funktionärer inom sektionen som har en egen tackbudget*.

att man byter ut alla förekomster av *mästeri* mot *tackgrupp* i tackpolicyn.

Därefter kan man lista samtliga sådana i policyn i efterhand.

Jesper Grahm **yrkar** enligt bilaga 40:

att höja mängden tack per funktionär till 400 kr.

Mötet diskuterade att 350kr passar bättre in med kårens policy att *inte överstiga 1000 kr i tack per person*. Det fanns även argument att kanske inte alla bör tackas lika då vissa engagerar sig betydligt mer.

Svar: Det blir dock olika mycket tack beroende på om man får tröja, extra skippte, eller är med i flera utskott.

Mötet hade paus. Återupptogs 18:37.

Mötet diskuterade att det inte är rimligt att höja tacket med Grahms yrkande p.g.a. att vi kommer redan ligga under reglementets likviditetsgräns med tanke på ugnen. Andra motargumenterade med att ugnen är ett specialfall och kan därmed ses som ett temporärt undantagsfall.



Mötet **beslöt:**

att ha med Jesper Grahms yrkande.

att ha med Lars Gustafson yrkande med Axels ändringsyrkande.

att ha med Daniels yrkande.

att ha med Davids yrkanden i klump.

att godkänna den framvaskade policyn med ovanstående ändringsyrkande.

§14 Proposition: Budget
för mötesdricka

Axel Syrén presenterade propositionen.

Det ställdes en fråga om styrelsen har kollat på att göra något liknande för Sexmästeriet.

Svar: Sexmästeriet har inte tagits i åtanke ännu, men något vi kommer kolla på.

Mötet **beslöt:**

att godkänna propositionen i sin helhet.

§15 Proposition: Byta
namn på
Programmästeriet till
Aktivitetsutskottet

Propositionen hade ingen presentation eftersom Sebastian He-gardt är och lagar mat.

Mötet hade matpaus. Mötet återupptogs 19:55.

Det drogs upp att *Aktivitetmästeriet* aldrig togs i beaktning.

Axel Syrén **yrkar**

att återremittera motionen.

Mötet **beslöt:**

att avslå Axels yrkande.

Det diskuterades att det inte är rimligt att genomföra en nam-nändring av en styrelseledamot på ett mandat. Det borde sitta två olika personer på posten som vill genomföra ändringen.

Det lyftes argument för att namnbytet är bra eftersom det är ett tydligare namn, som beskriver bättre vad utskottet gör.

Axel Syrén **yrkar:**

att om propositionen bifalles, bordlägga andra läsningen till 2019.

Oscar Sigurdsson **yrkar:**

att ändra från Aktivitetsansvarig till Aktivitetsmästare.



Mötet **beslöt**:

att avslå Oscars yrkande.

att avslå Axels andra yrkande.

Mötet **beslöt**:

att godkänna propositionen i sin helhet.

§16 Proposition:
Namnändring av
Propagandamästeriet

Anna Qvil presenterade propositionen.

Styrelsen blev förfrågad varför flicka på teknis är med i motionen?

Svar: Eftersom tanken var att det skulle vara flera ändringar i propositionen, men p.g.a. att det ska göras en undersökning ströks några att-satser tills senare. I eftertanke kunde det definitivt vara två propositioner.

Axel Syrén **yrkar**:

att om propositionen bifalles, bordlägga andra läsningen till 2019.

Mötet **beslöt**:

att avslå Axels yrkande.

Mötet **beslöt**:

att godkänna propositionen i sin helhet.

§17 Proposition: Val av
Stabsvalberedning

Jesper Grahm presenterade propositionen.

Lars Gustafson **yrkar**:

att det måste vara mer än två personer i gruppen.

Mötet **beslöt**:

att bifalla Lars yrkande.

att godkänna propositionen med tilläggsyrkanden.

§18 Proposition:
Valberedningens
åligganden

Henrik Olsson presenterade propositionen.

Henrik Olsson **yrkar**:

att ändra andra att-satsen till *att under punkt 4. i reglementet ta bort 3e att-satsen offentliggöra samtliga nomineringar från valberedningens åligganden.*

att bifalla Henriks yrkande.

att godkänna propositionen med tilläggsyrkanden.

§19 Proposition: Rensning
av reglemente

Fred Nordell presenterade propositionen.



- Det diskuterades vem som tar över som Øverphøs ifall att-sats 4 går igenom och något händer.
- Mötet **beslöt**:
- att** stryka att-sats 4.
 - att** godkänna propositionen med ändring att att-sats 4 ströks.
- §20 Proposition: Ändra medaljeles reglementesbeskrivning och valprocess
- Hennes Åström presenterade propositionen.
- Axel Syrén **yrka** enligt bilaga 140:
- att** tredje att-satsen ändras texten under rubriken *Mandatperiod* istället blir *Mandatperioden för Medaljelelekommittémedlem är 2 år, och går från 1 juli - 30 juni. Två medlemmar väljs in varje år.*
- Mötet diskuterade att välja 4 nya medlemmar varje år på ett års mandat jämfört med Axels yrkande att välja in 2 nya medlemmar varje år på två års mandat. Argumentet för kortare mandat är att det är blir lättare för flera att komma in i det, och att det blir en starkare gruppkänsla. Argument för längre mandat är att det är ett utskott som hanterat traditioner och medaljer och det är inte nödvändigtvis något som bör ske förhastat.
- Mötet **beslöt** streck i debatten.
- Lars Gustafson **yrkar**:
- att** ändra beskrivningen på att-sats 2 till *Reglementet, paragraf 3 under Vårterminsmöte, lägg till Medaljelelekommittémedlem i listan över poster som tillsätts*
- Styrelsen **jämka**de sig med Lars yrkande.
- Mötet **beslöt**:
- att** ge avslag på Axels yrkande.
 - att** godkänna propositionen med ändringen av att-sats 2.
- §21 Proposition: Mandatperiod för karnevalsansvarig
- Fred Nordell presenterade propositionen.
- Mötet **beslöt**:
- att** godkänna propositionen i sin helhet.
- §22 Proposition: Adjungera D-chip på styrelsemöten
- Fred Nordell presenterade propositionen.
- Det lyftes en åsikt om att det är en positiv gest och därför välkomnas.
- Mötet **beslöt**:
- att** godkänna propositionen i sin helhet.



- §23 Proposition: Nya poster inom Programmästeriet Sebastian Hegardt presenterade propositionen.
David Larsson yrkar:
att ta bort *två gånger i veckan* från andra att-satsen.
P.g.a. av det är svårt att upprätthålla under tentor och sommar. Dessutom är det onödigt detaljstyrt.
Mötet **beslöt**:
att bifalla Davids yrkande.
att godkänna propositionen med ändringsyrkande.
- §24 Proposition: Inför funktionärsposten 'Stekare' i Reglementet Axel Syrén presenterade propositionen.
Martin Bergman yrkar:
att Ändra *steker* i första att-satsen till *tillagar*
att Ändra *steka* i tredje att-satsen till *tillaga*
David Larsson yrkar:
att lägga till att-satsen "att lägga till Stekare i Alternativtitelsdokumentet med den alternativa titeln *Schtekare*."
Mötet **beslöt**:
att bifalla Martin Bergmans yrkande.
att bifalla David Larssons yrkande.
att godkänna propositionen med ändringsyrkanden.
- §25 Proposition: Inköp av ny matberedare Daniel Jannemyr Åhlin presenterade propositionen.
Mötet frågade vad det var för garanti på produkten.
Svar: Visste inte.
Mötet diskuterade användningsområden och om den är nödvändig.
Mötet **beslöt**:
att bifalla propositionen i sin helhet.
- §26 Proposition: Renovera Utskott Jesper Grahm presenterade propositionen.
Mötet undrade om det är rimligt att spendera nu när vi även ska köpa ugnen.
Svar: Kort svar ja, utskott används bland annat som möteslokal för mer än bara staben och det görs väldigt mycket arbete i utskott. Att renovera för trivsel och arbetsmiljö är definitivt en bra plats att spendera på.



Daniel Jannemyr Åhlin **yrkar:**

att ändra i första att-satsen från *avsätter 10000kr* till *avsätter max 10000kr*

Mötet **beslöt:**

att bifalla Daniel Jannemyr Åhlins yrkande.

att godkänna propositionen med ändringsyrkanden.

§27 Proposition:
Incitament för bättre
mötesnärvaro II

Henrik Olsson presenterade propositionen.

Fråga ställdes om varför det inte lades in i budget?

Svar: Eftersom det glömdes när budgeten lades.

Mötet **beslöt**

att godkänna propositionen i sin helhet.

§28 Proposition:
Reflektera
mikrovågsugnarna i
budgeten

Fred Nordell presenterade propositionen.

Mötet undrade varför det inte görs som ett budgetsavsteg?

Svar: Eftersom det är ett projekt som varit igång länge och borde tagits i åtanke i budget.

Mötet **beslöt**

att godkänna propositionen i sin helhet.

§29 Proposition: ny
ekonomisk policy

Anna Qvil presenterade propositionen.

Emil Wihlander **yrkar:**

att ändra från *högsta instans* till *högsta instans inom relevant utskott*.

Mötet **beslöt:**

att avslå Emils yrkande

att bifalla propositionen i sin helhet

att ersätta den äldre policyn med den nya

§30 Proposition: Policy för
röstning

Fred Nordell presenterade propositionen.

Lars Gustafson **yrkar:**

att återremittera motionen.

Mötet **beslöt:**

att återremittera motionen.

§31 Val*

Följande medlemmar kandiderade:



- Jonathan Frisk **till** Teknikfokusansvarig.
- Oscar Sigurdsson **till** Valberedningsordförande.
- Jonatan Almfjord **till** Valberedningsrepresentant.
- Gabriel Sjöberg **till** Valberedningsrepresentant.
- Oskar Ström **till** Valberedningsrepresentant.
- Axel Syrén **till** Valberedningsrepresentant.

Jonathan Frisk presenterade sig och blev utfrågad.

Mötet **beslöt**:

att välja in Jonathan Frisk till Teknikfokusansvarig.

Mötet **beslöt**:

att sätta vakant på posten *Medlem i Projektgruppen för Teknikfokus*.

Oscar Sigurdsson presenterade sig och blev utfrågad.

Mötet **beslöt**:

att välja in Oscar Sigurdsson till Valberedningsordförande.

Jonatan Almfjord, Oskar Ström, Gabriel Sjöberg och Axel Syrén presenterade sig och blev utfrågad.

Mötet **beslöt**:

att välja in samtliga kandidater till Valberedningsrepresentant.

Mötet **beslöt**:

att sätta vakant på Valnämndsrepresentant TLTH.

§32 Entledigande av funktionär

Det fanns inga funktionärer att entlediga.

§33 Övrigt

Lars Gustafson - Det finns ett beslut från 1998 som säger att vi ska sjunga vår sektionshymn *Råsa på bal* under sektionsmöten. Lars har tänkt att skriva en motion till nästa möte för att häva beslutet, om någon har åsikter för man gärna höra av sig.

Fred Nordell - Hemsidan är i full gång, men det finns fortfarande mycket att göra. Speciellt behövs det design o.s.v. för att börja på frontend. Backend är dock igång. Vi har även utrett hur vi arbetar, satt upp ett workflow och ordnat upp ett versionshantlingsverktyg via Github. Även om inte mycket kod har skrivits ännu har vi gjort en del. Om man är intresserad av att joina, eller bara hjälpa till är det bara att höra av sig till Fred Nordell eller Viktor Claesson.



§34 Talman förklarar mötet avslutat Talman förklarade mötet avslutat 23:27.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Justeras

Viktor Claesson
Propagandamästare

Tim Djärf
Talman

Lars Gustafson
Sektionsmedlem

Daniel Jannemyr Åhlin
Sektionsmedlem